

### 【校友會館】

校友會館興建於民國 66 年 10 月，與學生宿舍南、北館同時建造，屬同一建築案，總樓地面積 1,662.77 平方公尺〈約 502.99 坪〉，屬地下 1 層，地上 5 層鋼筋混凝土及加強磚造建築，建築物高度 19.20 公尺，工程造價 15,098,024 元(含學生宿舍南、北館)，由三久聯合建築師事務所設計監造，李金華營造廠承作，本棟大樓原無電梯，於民國 77 年另增建電梯 1 台及二樓自修室，增建工程金額約 2,659,570 元，本棟大樓 4、5 樓共規劃 14 間套房供校友返校住宿使用，3 樓為管理室，目前正另規劃 7 間套房，增加使用效能，1 樓及 2 樓為圖書館使用空間，設有自學專區及學生自修室。

### 【Alumni House】

Construction on the Alumni House began in October 1977 as part of the same project as the Building S and Building N of Student Dormitories at a cost of NT\$15,098,024 (cost of dormitories included). Having a floor area of 1,662.77 square meters, it has one basement floor in addition to five floors above ground. Designed by San Jiu Architects & Associates and constructed by Jin-Hua Li Construction CO., LTD. using reinforced concrete, steel, and strengthened bricks, it has a floor area of 1,662.77 square meters and stands 19.20 meters tall. At the time of its construction, there were no elevators in the building; an elevator and a self-study room on the second floor were added in 1988 at a cost of NT\$2,659,570. Today, the Alumni House contains 14 suites for visiting alumni on the 4th and 5th floors, an administrative room on the 3rd floor, and a library offering self-study areas and study rooms on the 1st and 2nd floors. There are currently plans to add an additional 7 suites to the building. .